
Zápisnica  

zo zasadnutia Komisie športu, školstva, mládeže a kultúry pri Obecnom zastupiteľstve Obce Trnovec 
nad Váhom, konaného dňa 13. júna 2023 

 
Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

Program:  
 

1. Otvorenie 
2. VZN dotácie – pracovný tím 
3. Informácia o pripravovaných akciách 
4. Diskusia 
5. Záver 

 
K bodu 1 
 
Zasadnutie komisie otvorila a viedla predsedníčka komisie Katarína Tusková, ktorá privítala všetkých 
prítomných členov komisie, ako aj prednostku obecného úradu a zástupcu starostu Ing. Gašpierika. 

 
K bodu 2 
 
Predsedníčka pristúpila k druhému bodu uviedla, že na finančnej komisii, ktorá sa konala 12. 6. sa 
zaoberali aj vytvorením pracovného tímu, ktorý vypracuje návrh VZN. Spýtala sa členov, kto z nich by 
sa chcel do tímu prihlásiť, prihlásila sa V. Horváthová. Povedala, že pripravia pracovný materiál, ktorý 
rozpošlú na pripomienkovanie, stretnú sa a navrhla aj termín, 3. júla o 17.00 h. Na toto zasadnutie 
pozvala aj I. Mesárošovú, kultúrneho referenta obce. 
 
Stanovisko – členovia komisie berú na vedomie informáciu o vytvorení pracovného tímu 
 
K bodu 3 
 
Predsedníčka odovzdala slovo I. Mesárošovej, ktorá informovala o prípravách na Dni obce, počas 
prvého dňa sa koná spevácka súťaž Talent, vystúpi skupina RebelSky a do tanca zahrá Fariband. 
V sobotu ráno sa konajú rybárske preteky, popoludní od 15.00 h. nasleduje program pre deti, bude 
vláčik aj šmýkačka, od 16.30 h. hlavný program, najskôr starosta s krátkym prejavom, potom má 
škola 30 minút na svoj program vrátane víťazov Talentu. O 18.30 vystúpi kapela Dora a po nej o 21.00 
h. IneKafe. Na záver oldies party s DJ Slížom. Potom sa spýtala predsedníčky komisie, koľko je 
súťažiacich na Talent, zatiaľ sa prihlásilo päť. Ing. Ábrahámová sa spýtala na sprievodný program, I. 
Mesárošová jej odpovedala, že oslovila Ing.  Bergendiho, aby si premyslel, či chce vystavovať svoje 
práce. M. Tóth sa zapojil do diskusie, jeho švagor maľuje a kreslí, rád by urobil výstavu obrazov. Ing. 
Ábrahámová sa spýtala, či sa už prihlásili predajcovia, dostala kladnú odpoveď. Navrhla, aby sa oslovil 
aj niekto s food truckom, kto robí pizzu alebo trhané mäso. Ing. Gašpierik sa zaujímal, či bude aj 
recepcia, I. Mesárošová mu odpovedala, že pohostenie pre pozvaných bude, ale recepcia nie. Potom 
K: Tusková informovala, že v rámci podujatia Srdce pre prírodu by chceli spolu s M. Tóthom, ktorého 
nápad to bol, a Ing. Gašpierikom, spoločne to prediskutovali a chceli by urobiť aj dožinky. Sú tam 
mnohé spoločné veci, organizácie, ktoré majú vzťah k prírode, poľovníci, rybári, včelári, tak aby sme 
nerobili dve takmer totožné akcie, ale spojiť ich do jednej. Ing. Gašpierik povedal, že aj v našej obci 
bolo kedysi roľnícke družstvo a roľníci sú tu aj teraz, M. Tóth navrhol usporiadať najskôr „Srdce pre 
prírodu“ a od 17.00 h. dožinky. Konalo by sa to na nádvorí, I. Mesárošová upozornila, že urobila 
projekt na „Srdce pre prírodu“, že sa bude konať v parku, ale prípadne sa zelené priestranstvo pri 
kultúrnom dome dá nazvať parkom. M. Tóth navrhol vytlačiť kartičky, urobili by sa stanoviská, 
triedenie odpadu, ale aj tombola. Na pódiu moderátor vysvetlí, čo sú to dožinky, vytvoria sa vence, 
štyri menšie a jeden hlavný, tie štyri by sa rozdali hospodárom, ktorých treba pozvať. Tombola by sa 
predávala od 15.00 h., už má sponzorov, ktorí by venovali reklamné predmety. Zisk z tomboly by sa 
použil na financovanie podujatia, vystupovať bude detský súbor Kráľovanky z Kráľovej nad Váhom, 
treba ešte zohnať kapelu. Pristaví sa traktor s balíkmi slamy, zavolať môžeme aj farára. Ing. 



Ábrahámová navrhla urobiť aj workshop s kváskovaním a prípadne ukázať, ako sa melie múka, osloviť 
napr. stredoveký súbor, ktorý pečie chlebové placky. Osloviť treba aj folklórny súbor Šaľan, či nechcú 
robiť nábor a niečo prísť zatancovať.  
 
V. Horváthová upozornila, že na strelnici budú okresné poľovnícke dni, ich súčasťou je súťaž mladých 
priateľov poľovníctva, aj takéto niečo by mohlo byť súčasťou programu. V obci sú veľmi zaujímavé 
trofeje jeleňa, diviaka a pod. Nemal by to byť problém, dohodne sa s manželom. Minulý rok strelili 
v obci srnca s raritným parožím, bol tu strelený aj parochniar, to je hormonálna porucha, srnec mal 
parohy obrastené machom. Uplynulo odvtedy už 15 rokov a dnes sú v múzeu vo Sv. Antone. Rybári 
môžu priniesť preparáty. D. Marček povedal, že videl podobnú výstavu trofejí, určite sa to bude páčiť 
deťom aj dospelým.  
 
Stanovisko – členovia komisie berú informáciu na vedomie 
 
K bodu 4 
 
K. Tusková informovala o ďalšom návrhu, rozprávali sa, kedy by sa dal uskutočniť, pracovný názov je 
„Trnovecký rekord“, pozerali si termíny a v októbri je len úcta k starším, urobiť túto akciu niektorú 
sobotu začiatkom októbra, napr. 7. 10. Ing. Ábrahámová doplnila, že myšlienka je taká, že v Trnovci 
má zastúpenie veľa tímov, je tu joga, salsa, tenis, futbal, nordic walking, petang aj taekwondo, osloviť 
ich, každý z nich bude mať priestor napr. 45 minút a môže sa prezentovať. V prípade dobrého počasia 
by sa akcia mohla konať na nádvorí, urobili by rozcvičku. Ing. Gašpierik ju upozornil, že stolný tenis sa 
vonku prezentovať nedá, loptička je veľmi ľahká. Ing. Ábrahámová pokračovala, že futbalisti by mohli 
urobiť tréning kopov, najviac kopnutých lôpt, L. Sklenárová tiež nejaký tréning. K. Tusková dodala, že 
by to mohlo byť spojené aj s prednáškou o dôležitosti pohybu, ale skôr než v septembri sa to urobiť 
nedá. I. Mesárošová upozornila, že v septembri je Srdce pre prírodu, rozlúčka s letom a 30. 
septembra budú voľby. Ing. Gašpierik informoval, že v štvrtok majú stolní tenisti schôdzu, môžu 
osloviť aj slovenský stolnotenisový zväz, voľakedy bola taká akcia, že reprezentanti chodili 
a oslovovali deti, volalo sa to „Poď hrať pingpong“ a zapísalo sa, koľkí prišli hrať a hodnotilo sa to 
podľa prezenčných listín. M. Ábrahámová povedala, že možno to nebude masová akcia, ale môže to 
byť zaujímavé, treba len zabezpečiť pitný režim a niečo zdravé navariť, trebárs guláš s cuketou. Ďalej 
dodala, že ZRŠ by chcelo urobiť ples, ona to navrhla, ale bojí sa, aby neboli v strate, nechce zaťažovať 
školu. K. Tusková navrhla si urobiť prieskum, čo by koľko stálo, Mgr. Vargová konštatovala, že keď 
robil ples obecný úrad, stálo to dosť peňazí. PaedDr. Székházi Hlavatá povedala, že niektoré školy 
robia ples v lete, aby sa ušetrili náklady za vykurovanie. Na záver K. Tusková oboznámila Ing. 
Gašpierika o cenovej ponuke na obnovu sochy sv. Floriána, ktorá je na sumu cca 8 tisíc eur. Ing. 
Gašpierik konštatoval, že pokiaľ to obec vie finančne pokryť, on nemá námietky. 
 
Týmto príspevkom sa program zasadnutia vyčerpal. Ani jeden z prítomných nemal ďalší diskusný 
príspevok a návrhy či pripomienky, predsedajúca preto poďakovala prítomným za účasť a zasadnutie 
ukončila. 
 
Zapísala: I. Mesárošová 

 

 

                                                                                                     Katarína Tusková 
                                                                          predsedníčka komisie športu, školstva, mládeže a kultúry 


